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Forza! is van mening dat, ondanks dat het gebruiken van drugs niet gezond is, de keuze voor gebruik 

ervan bij de individuele gebruiker ligt en niet bij de staat. 

Dat gezegd hebbende hebben wij toch wat vragen over de bouw van een wietkwekerij in Rijsenhout 

die niet zozeer over het kweken van drugs gaan dan wel over de discrepantie die onze fractie meent 

waar te nemen tussen de afhandeling van lokale initiatieven en deze taak vanuit het Rijk. 

 

Burgemeester Schuiling van de stad Groningen liet destijds weten dat de voorbereidingen van de 

proef ongeveer 275.000 euro gaan kosten. Voor die voorbereidingen kreeg hij 150.000 euro uit Den 

Haag, waardoor een tekort van 125.000 euro ontstond. 



• Groningen is een van de gemeenten waar alle coffeeshops verplicht meedoen aan het 

experiment van legale wietkweek. In de stad Groningen blijkt deze deelname niet zonder 

kosten voor de belastingbetaler. Hoe zit dat in Haarlemmermeer? Rijsenhout is aangewezen 

om een legale wiekkweker te huisvesten. Welke kosten brengt dit met zich mee voor onze 

gemeente en hoe worden die gecompenseerd? 

• Waar bestaan de werkzaamheden uit die onze ambtenaren moeten verrichten om deze 

‘Haagse Taken’ uit te voeren en hoeveel fte zijn daarvoor nodig? 

De staatssecretaris Jeugd, Preventie en Sport, Vincent Karremans en de minister van Justitie, 

Veiligheid, D.M. van Weel maakten op 05-08-2024 aan de kamer bekend dat er op dit moment 3 van 

de beoogde 10 wiettelers actief zijn en dat die tot aan dat moment onvoldoende kwaliteit en 

kwantiteit wisten te leveren die voorwaardelijk zijn voor het hebben van een geslaagd experiment. 

Tot dusver hebben 63 coffeeshops in meer of mindere mate gereguleerde hennep en hasjiesj 

verkocht, van in totaal 75 deelnemende coffeeshops. Dit heeft tot gevolg dat we langer in de 

overgangsfase blijven zitten die 17-06-2024 inging. De overgangsfase eindigt en de periode van 4 jaar 

gaat lopen op het moment dat er voldoende productie is om alle 75 coffeeshops te bevoorraden. 

• De informatie van de staatssecretaris en de minister impliceert dat de proeftermijn van 4 jaar 

gaat lopen als er voldoende kwantiteit is ook als dat betekend dat nog niet alle telers actief 

zijn. Hoeveel van de resterende 7 telers zijn er inmiddels verder met de ontwikkeling van hun 

kwekerij dan het project in Rijsenhout? 

• Hoe groot is de kans dat de termijn van 4 jaar gaat lopen zonder dat de kweek in Rijsenhout 

van start is gegaan? 

 

 

• Op 05-09-2024 besloot de OD een vergunning te verlenen voor het plaatsen van tijdelijke 

bedrijfsruimtes aan de Aalsmeerderweg naast 645. Is deze vergunning inmiddels definitief? 



• Hoeveel zienswijzen zijn er ingediend en hoe zijn die beoordeeld? 

Uit eerdere overwegingen van onze gemeente bij een lokale ondernemers komt het volgende: “De 

voorwaarde van beperkte verkeersaantrekkende werking is noodzakelijk omdat het wegennet weinig 

tot geen restcapaciteit meer heeft. De Aalsmeerderweg is als historisch polderlint gecategoriseerd als 

erftoegangsweg, waar vanuit leefbaarheid en verkeersveiligheid een bandbreedte geldt van 4.000 tot 

maximaal 6.000 mvt/werkdag. Deze bandbreedte is bereikt. Voor de ontwikkeling van het gebied was 

dan ook voorzien in de randvoorwaardelijke aanleg van de Rozemarijnweg en Tijmweg (nieuwe 

parallelstructuur langs en naar de A4), die tot op heden nog niet zijn gerealiseerd.” 

• Hoeveel mensen gaan er uiteindelijk werken bij de legale wietkwekerij?  

• Hoeveel mensen zijn er nodig voor beveiliging? 

• Hoe verhoudt de hoeveelheid personeel zich tot reguliere glastuinbouw? Zijn dat er meer of 

minder en met welke factor wijkt die hoeveelheidaf? 

• Het adviesbureau Goudappel gaat in de studie 'Glastuinbouw Nieuw-Rijsenhout' uit 2008 uit 

van zo'n 20 vervoersbewegingen per ha per dag. Hoeveel verkeersbewegingen worden er in 

totaal verwacht door de dagelijkse gang van zaken en hoe verhoudt die hoeveelheid zich tot 

de normen van Goudappel? 

Uit het document “vragen en antwoorden” welke omwonenden tijdens de informatie bijeenkomst 

kregen uitgereikt blijkt uit de beantwoording van vraag 16 dat de teeltlocatie niet gewijzigd mag 

worden. 

 

• Hoe is het mogelijk dat terwijl alle vergunningen specifiek op 685 zijn verleend de hele 

ontwikkeling van een kwekerij voor legale wietkweek nu op 645 plaat gaat vinden? 

• Bent u het met ons eens dat een gevolg van het realiseren van een nieuw kassencomplex 

weer meer leegstaande kassen in Rijsenhout inhoudt en dat nou precies iets is wat we willen 

voorkomen? 

Volgens de provincie is de Geniedijk een unieke plek en een belangrijk onderdeel van de Hollandse 

Waterlinies dat door UNESCO is aangewezen als werelderfgoed van uitzonderlijke universele waarde. 

De status van werelderfgoed vraagt om bescherming van de Geniedijk en het gebied er omheen. 

Zo is het belangrijk dat er een open landschap is om de Geniedijk te kunnen beleven, met voldoende 

ruimte voor groen en water. 

De Geniedijk ligt ook in een dynamisch gebied; vlakbij Schiphol tussen de kassen en andere 

bedrijvigheid waar wensen zijn voor meer (economische) ontwikkelingen. Er is bijvoorbeeld veel 

behoefte aan bedrijfsruimten en kantoren dicht bij de A4 en Schiphol. 

De cultuurhistorische waarde van de Geniedijk en toekomstige (economische) ontwikkelingen 

kunnen samen in dit gebied passen en over en weer ook kansen bieden. Dit vraagt wel om 

zorgvuldigheid, want bebouwing kan afbreuk doen aan de beleving van het erfgoed. Tegelijkertijd 

willen we de economische kansen in het gebied ook benutten. Vanuit deze 2 perspectieven, 

cultuurhistorische waarde en (economische) ontwikkelingen, is behoefte aan duidelijkheid over wat 



wel en niet past in de directe omgeving van de Geniedijk. Daarom werken provincie Noord-Holland, 

gemeente Haarlemmermeer en de Rijksdienst Cultureel Erfgoed aan een ontwikkelkader. 

Het ontwikkelkader is bedoeld voor ontwikkelingen in een gebied van ongeveer 1000 meter aan 

beide zijden van de Geniedijk, tussen de Ringvaart en het spoor in Hoofddorp.  

  

• Kunt u aangeven hoe de verhuizing van de plannen om de legale wietkwekerij te verhuizen 

van Aalsmeerderweg 685 naar 645 aansluit bij het ontwikkelkader dat de gemeente samen 

met de provincie Noord-Holland en de Rijksdienst Cultureel Erfgoed ontwikkelt? 

• Gelet op het grote aantal reactie die onze fractie nog steeds ontvangt uit de omgeving leeft 

bij ons nog steeds de vraag hoe het zit met het lokale draagvlak voor dit initiatief. Hoe is dit 

gepeild? 
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